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1. 109 年鼠年行大運－『鼠歲喜臨門‧送春聯過好年』活動 

Wishing Everyone Good Luck in the Year of the Rat By Giving the 

Spring Couplets as Presents 

1 月 7 日、9日下午 2時至 4時 本所於接見室候見區舉辦 109 年鼠年

行大運－『鼠歲喜臨門‧送春聯過好年』活動，邀請沈長祿老師現場揮毫，

書寫春聯贈送洽公民眾。 

In the afternoon of January 7 and 9, the center invited the 

calligrapher, Mr. Chang-Lu Shen to write the spring couplets in the 

visiting room and gave them to the public as presents.  
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2. 技能訓練(木工班)推廣活動 

Promoting the Achievement of Carpentry Skill Training of the 

Center  

1 月 8 日上午，為推展本所技能訓練成果，由輔導科長代表，將木工班作

品(宮燈一對)致贈佛光山金光明寺，該寺預計於春節點燈供遊客觀賞。 

In the morning of January 8, for promoting the achievement of the 

carpentry skill training of our center, we gave one pair of the 

wooden palace lanterns to Jin-Guang-Ming Temple, Fo Guang Shan as  

presents to celebrate the Chinese New Year and Lantern Festival.  
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3. 1 月份文康競賽~「送舊迎新 歡喜過年」春節環境布置比賽 

Art and Cultural Competition in January: “The Contest of the 

Environment Decoration for the Chinese New Year” 

1 月 15 日下午，舉辦 1月份文康競賽~「送舊迎新 歡喜過年」春節環境布

置比賽，共計有 17 個單位、126 名收容人參加，經競賽後第一類別第一名

為平四班，第二名為義二班，第三名為調心班、第二類別第一名為仁舍，

第二名為愛一舍，第三名為營繕隊。 

In the afternoon of January 15, we held the art and cultural 

competition: “the contest of the environment decoration for the 

Chinese New Year”. There are 17 units and 126 inmates attending 

the competition. The result is as follows: for the first category, 

the first place is the Ping 4 Class, the second the Yi 2 Class and 

the third the Adaptation and Psychological Guidance Class and for 

the second category, the first place is the Ren Ward, the second 

the Ai Ward and the third the Construction Unit. 
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